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Helft minder peren door weersomstandigheden
nieuws

Dit jaar zullen er tot de helft minder peren zijn dan in normale omstandigheden. Dat meldt
Jef Vercammen van het Proefcentrum Fruitteelt in Sint-Truiden. De verwachte slechte
oogst voor dit seizoen is gedeeltelijk toe te schrijven aan de combinatie van slecht
zomerweer en een goede oogst in 2007. "Het gebrek aan zonlicht heeft de aanleg van
bloembotten verstoord en door het geoogste volume zijn de bloembotten ook zwakker",
zegt Vercammen. Ook dit voorjaar was het weer al meermaals spelbreker.
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Dit jaar zullen er tot de helft minder peren zijn dan in normale omstandigheden. Dat meldt Jef
Vercammen van het Proefcentrum Fruitteelt in Sint-Truiden. De verwachte slechte oogst voor dit
seizoen is gedeeltelijk toe te schrijven aan de combinatie van slecht zomerweer en een goede oogst
in 2007. "Het gebrek aan zonlicht heeft de aanleg van bloembotten verstoord en door het geoogste
volume zijn de bloembotten ook zwakker", zegt Vercammen.
Dit jaar was er bij de conférence-peren, goed voor 85 tot 90 procent van de productie in Vlaanderen,
ook heel wat schade door de vorst in het voorjaar. "Dit kan wel voor een stuk worden gecorrigeerd
met meststoffen", aldus Vercammen. "De bloeiperiode duurde dit jaar ook langer en door de slechte
weersomstandigheden is er concurrentie opgetreden tussen de groei van de scheuten en de vruchten.
Daarbij is het grootste gedeelte van de voedingsstoffen naar de scheutgroei gegaan".
De voorbije jaren werden steeds meer perenbomen aangeplant waardoor het totale oogstvolume
klom naar meer dan 300.000 ton. Gevreesd wordt dat dit cijfer dit jaar gehalveerd zal worden. De
maat van de peren zou volgens de huidige stand van zaken vrij goed zijn. Of de slechte perenoogst
ook een hogere prijs met zich meebrengt, hangt af van de internationale markt. "Behalve in
Vlaanderen worden de peren geteeld in Nederland, waar ook een lagere productie wordt vastgesteld,
en Spanje en Italië", legt Vercammen uit.
Wat de appels betreft, verwacht de expert in het algemeen een vrij goede oogst. Bij de kersen is er
een gevarieerd beeld bij de diverse soorten. "Over het algemeen verwacht ik toch een behoorlijke
kersenoogst", zegt Vercammen. Dit jaar zal er wel een zeer kleine kriekenoogst zijn. "Er is veel
vorstschade, maar het is moeilijk een percentage te plakken op het verlies aan krieken", stelt
Vercammen. De man weet dat de Vlaamse krieken niet meer gegeerd zijn door concurrentie uit
Polen en Hongarije.(KS)
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